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        dokończenie ze str. 1

Inicjatorem spotkania przedsiê- 
biorców z ul. Wieczorka by³ Woj-
ciech Kie³biñski, który miêdzy 
innymi prowadzi tutaj parking. 
Uwa¿a on, ¿e przed remontem 
parking zawsze by³ zape³niony 
i trudno by³o o wolne miejsce. 
Teraz stoj¹ na nim 3 samo-
chody. Kie³biñski liczy straty 
i zastanawia siê jak d³ugo to 

jeszcze potrwa. Absolutnie nie 
zgadza siê na zrobienie z uli-
cy Wieczorka deptaka, bo, jak 
mówi, wtedy jego interes na 
pewno upadnie.

- Nie wyobra¿am sobie tego, bo 
zamkniêcie Wieczorka komplet-
nie zdezorganizuje ruch samo-
chodowy w tym rejonie  – mówi 
Kie³biñski.
Wtóruje mu Sikociñska, która 
uwa¿a, ¿e deptak móg³by byæ 

tylko wtedy, gdyby ul. Wieczorka 
zosta³a ca³kowicie zamkniêta, 
a ona mog³aby wystawiæ ka-
wiarniane stoliki równie¿ na 
zewn¹trz.

Z najnowszych informacji wyni-
ka, ¿e na razie ul. Wieczorka 
nie zostanie zamieniona w dep-
tak.  Póki co, ulica zostanie wy-
brukowana i nadal bêd¹ mog³y 
jeŸdziæ tam samochody. 
-  W tej sprawie ju¿ od kilku 

tygodni zajmujemy jedno-
znaczne stanowisko. Obecnie 
nie mo¿emy wypowiadaæ siê 
na temat deptaka, poniewa¿ 
trudno by³oby zorganizowaæ 
ruch alternatywny. Nie wcho-
dzi równie¿ w grê przed³u¿enie 
ulicy Œwiêtokrzyskiej, bo wtedy 
przy koœciele Podwy¿szenia 
Krzy¿a Œwiêtego powsta³oby 
skrzy¿owanie szeœciowlotowe 
– informuje El¿bieta Toma-
szewska.

Przedsiêbiorcy podkreœlaj¹, ¿e 
licz¹ na to, ¿e miasto w jakiœ 
sposób zrekompensuje im po-
niesione straty. Urzêdnicy nie 
pozostawi¹ jednak z³udzieñ 
– ¿adnych odszkodowañ nie 
bêdzie.

- Z sytuacj¹, w której do urzêdu 
miasta kierowane s¹ proœby o 
ewentualne rekompensaty z po-
wodu remontu ulicy, mieliœmy 
ju¿ do czynienia. Z podobny-
mi wnioskami wystêpowali 
przedsiêbiorcy   podczas remon-
tu ul. Pszczyñskiej czy G³ównej. 
Niestety, nie mamy prawnej 
mo¿liwoœci, by tego rodzaju 
rekompensaty wprowadziæ – 
mówi Maja Lamorska z Urzêdu 
Miasta.

Remonty ulic zawsze powoduj¹ 
straty dzia³aj¹cych przy nich 
przedsiêbiorców, jednak remon-
ty te s¹ konieczne. Wygl¹da na 
to, ¿e handlowcy z Wieczorka 
musz¹ uzbroiæ siê w cierpliwoœæ 
i przetrwaæ ten trudny czas.

£ukasz Fedorczyk

Pochodz¹ca 
z Gliwic praw-
niczka Irena 
Lipowicz zosta³a 
Rzecznikiem 
Praw Obywatel-
skich.
Jest nauczycielem akade-
mickim, dyplomat¹, by³¹ 
pos³ank¹ na Sejm w latach 
1991 – 2000. 

Urodzi³a siê w Gliwicach. 
Jest absolwentk¹ IV LO w 
Gliwicach. W 1976 roku 
ukoñczy³a z wyró¿nieniem 
studia na Wydziale Prawa i 
Administracji Uniwersytetu 
Œl¹skiego. 
Opublikowa³a dot¹d po-
nad 50 prac naukowych, 
prowadzi³a wyk³ady na 
uniwersytetach w Kolonii, 
Atenach, Grazu, DreŸnie i 
Tybindze.
W trakcie 9-letniego zasia-
dania w parlamencie kil-
kakrotnie wymieniano j¹ w 
rankingach tygodnika „Poli-

tyka” w gronie najlepszych 
pos³ów.
Reprezentowa³a polityczne 
barwy Unii Demokratycz-
nej, a nastêpnie – Unii 
Wolnoœci. W latach 2000 
– 2004 by³a ambasadorem 
RP w Austrii. Od 2005 roku 
wchodzi³a w sk³ad Kolegium 
Najwy¿szej Izby Kontroli. 10 
czerwca br. Sejm wybra³ j¹ 
na stanowisko RPO.
Decyzjê tê zatwierdzi³ Senat 
na swoim posiedzeniu w 
ubieg³y czwartek, 8 lipca. 
Dodajmy jeszcze, ¿e do-
tychczasowymi rzecznika-
mi praw obywatelskich w 
naszym kraju byli kolejno: 
Ewa £êtowska, Tadeusz 
Zieliñski, Adam Zieliñski, 
Andrzej Zoll i Janusz Kocha-
nowski. (um/gl)

„Remont Wieczorka 
nas wykończy”
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